

الجامعة الليبية الدولية للعلوم الطبية

تبنى الخطة اللستراتيجية للجامعة في اجتماع مشروع حوكمة الجامعات الليبية الممول من الاتحاد النوروبي...

في إطار مشروع (Tempus) حوكمة الجامعات الليبية (UniGov)، شارك كل من د. عبد الله المنصورى "منسق الجامعة في المشروع" و د. سالمة بوخطوة في اعمال ورشة العمل بتونس في الفترة 04/30 – 2016/05/01 حيث تم عرض الخطة الاستراتيجية للجامعة 2016 و قد تم إعتبارها نموذجا للخطط الاستراتيجية للجامعات الليبية و ستضمن في ورقة التعليم العالى في ليبيا بنهاية المشروع.





libyan international medical university

Adoption of LIMU strategic plan 2016-2020 during the meeting of Libyan Universities Governance (UniGov) project funded by EU

As a part of Libyan Universities Governance project (TEMPUS), Dr. Abdulla Elmansoury, the LIMU coordinator of the project and Dr. Salma Bukhatwa, participated in the workshop in Tunisia during the period 30/04-01/05/2016, where the LIMU strategic plan 2016-2020 was presented and has been adopted as a model of strategic plans for the Higher "Libyan Universities and will be included in the paper titled by the end of the project." Education in Libya

